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Zitting van 15.10.19

#Onderwerp : Interpellatie van Dhr Martin CASIER betreffende de blauwe zones#

Openbare zitting

Onze gemeente heeft een parkeerbeleid dat nog steeds niet erg restrictief is in vergelijking met de omliggende
gemeenten.
Deze situatie lijkt misschien in het belang van de inwoners van onze gemeente in het algemeen, maar leidt tot
onaangename situaties die vaak leiden tot een onhoudbare situatie in deze wijken.
Een vrouw die in onze gemeente woont, stuurde immers een e-mail naar alle gemeenteraadsleden om hen eraan te
herinneren dat het gebrek aan coördinatie tussen de grensgemeenten leidt tot een natuurlijke overdracht van
voertuigen die op straten parkeren waar parkeerbeperkingen ontbreken of minder restrictief zijn. Deze transfer
kan de situatie voor de getroffen straatbewoners dus regelmatig veranderen in een echte hel: wild parkeren,
zuigwagens, onmogelijkheid om te parkeren.......
Kunt u in dit verband de volgende vragen beantwoorden:

    Heeft u een kadaster uitgevoerd of bent u van plan een kadaster uit te voeren om de betrokken straten
en de omvang van deze impact te objectiveren?

    Heeft u contact met naburige gemeenten om het beleid op dit gebied te coördineren? Zo ja, wat is de
huidige stand van deze besprekingen?

    Tot slot, welke maatregelen denkt u op korte, middellange en lange termijn te nemen om ervoor te
zorgen dat de bewoners van de wijken weer een aangename leefomgeving kunnen krijgen?

Dank u voor uw antwoorden.

De Raad neemt kennis.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 17 oktober 2019
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